
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Zápis ze schůze školské rady 

 

15. 3. 2016 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Program: 
 

1. Přítomni 

2. Zahájení 

3. Projednání úkolů z minulé schůze 

4. Diskuse 

5. Termín další schůze 

6. Úkoly 

 

  

 

 

 

1. Přítomni  
 

Členové školské rady -  Ing. Jan Klubíčko - e-mail: jan.klubicko@seznam.cz 

      Mgr. Libuše Moníková -  e-mail: libuse.monikova@mmhk.cz 

                                       Ing. Václav Smetiprach – e-mail: smetiprach.vaclav@tiscali.cz  

                                       Mgr. Hana Nováková - e-mail: novakova.zssdvory@seznam.cz 

                                 Ing. Michal Skaunic - e-mail: michal.skaunic@seznam.cz 

                                 Mgr. Veronika Syrovátková - e-mail:  

                                                                                 syrovatkova.zssdvory@seznam.cz 

 

Host -                              Mgr. Hana Hájková  - ředitelka školy  

 

   

 

 

2. Zahájení 
 

Schůzi zahájil pan Jan Klubíčko. Přivítal zúčastněné a seznámil je s programem. 

 

 

 

3. Projednání úkolů z minulé schůze  

 

 
 

Paní ředitelka Hana Hájková seznámila přítomné s návrhem rozpočtu školy na rok 2016. 

Rozpočet mzdový je průchodný. 

Rozpočet na provoz je průchodný. 

 

 

    5. Diskuse 

 
Paní ředitelka oznámila přítomným, že požádala o navýšení kapacity školy na 325 žáků a 

družiny na 100 žáků. Žádost by měla být projednána v květnu. 
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Dále informovala, že se každý týden účastní jednání o výstavbě hřiště a haly. Výstavba by 

měla začít v roce 2017. Rozpočet je 43 milionů. Je zažádáno o dotaci. 

 

Pan Skaunic vznesl připomínku o nespokojenosti rodičů týkající se školní jídelny. Rodiče 

projevili obavy, že se ve ŠJ používají umělá dochucovadla. 

Paní ředitelka hned reagovala. Dochucovadla se v ŠJ jídelně nepoužívají. Právě dnes proběhla 

v jídelně kontrola z hygieny. Normy jsou velice přísné, protože se v jídelně vaří i pro školky. 

 

Paní ředitelka informovala školskou radu o připravující se změně ve školním vzdělávacím 

programu, která proběhne podle novely školského zákona č. 82/2015 Sb., zvláště pak § 16. 

Členové školské rady budou informováni a sejdou se k projednání. Termín mimořádné schůze 

bude upřesněn. 

 

     6. Termín další schůze 

 
Termín další schůze byl předběžně domluven na 11. 10. 2016 v 16, 30 hod. 

 

 

     7. Úkoly 

 
Projednání a schválení výroční zprávy. 

      

 

 

 

 

Zapsala: V. Syrovátková 

 

 

 

 

 

 

 


